
P R O T O K Ó Ł  Nr  III/14
z obrad III sesji Rady Miasta Chełm odbytych w dniu 17 grudnia 2014 r. w  sali nr 1
Urzędu Miasta Chełm przy ul.  Lubelskiej 65 pod przewodnictwem Pana Zygmunta
Gardzińskiego – Przewodniczącego Rady Miasta Chełm

Obecność Radnych Rady Miasta na sesji w dniu 17 grudnia 2014 r. – wg załączonej

listy obecności, wyniosła 23 osoby  tj. 100%.

Posiedzenie sesji Rady Miasta rozpoczęto o godz. 9.oo, zakończono o godz. 12.30.

Ponadto w obradach sesji uczestniczyli:

1. Pani Agata Fisz – Prezydent Miasta Chełm,

2. Pan Józef Górny – Z-ca Prezydenta Miasta Chełm,

3. Pan Stanisław Mościcki - Zastępca Prezydenta Miasta Chełm,

4. Pani Barbara Rozwałka – Skarbnik Miasta Chełm,

5. Pani Elżbieta Grzyb – Sekretarz Miasta Chełm,

6. Pan Krzysztof Koziczyński – radca prawny Urzędu Miasta Chełm,

7. Pan Zbigniew Raźniewski  – Naczelnik Wydziału Operacyjno – Rozpoznawczego

KM PSP w Chełmie,

8. Pan Krzysztof Mazurek – Prezes Zarządu MPRD Sp. z o.o. w Chełmie,

9. Pan Zbigniew Mazurek – Prezes Zarządu ChPW i TM Sp. z o.o. w Chełmie,

10.Pan Marian Tywoniuk – Prezes Zarządu PUM Sp. z o. o. w Chełmie,

11.Pan Krzysztof Tomasik – Dyrektor ZDM w Chełmie,

12.Pani  Lucyna  Kozaczuk  –  Dyrektor  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Rodzinie

w Chełmie,

13.Pan  Lech  Błazucki  –  Dyrektor  Miejskiego  Samodzielnego  Publicznego  ZOZ

w Chełmie,

14.Przewodniczący Rad Osiedli – wg załączonej  listy obecności,

15.Przedstawiciele radia i prasy lokalnej,

16.Dyrektorzy Wydziałów Urzędu Miasta Chełm.

P u n k t  1

Otwarcie obrad

Otwarcia obrad III  sesji  Rady Miasta Chełm dokonał Pan Zygmunt Gardziński –

Przewodniczący Rady Miasta. Powitał radnych Rady Miasta oraz zaproszonych gości.

Protokół Nr III/14 z obrad sesji RM Chełm odbytych w dniu 17.12.2014 r. 1/39



Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  w  sesji  bierze  udział  wymagane  quorum

Radnych, w związku z tym obrady są prawomocne.

Przed rozpoczęciem sesji przedstawiciele ZHP w Chełmie przekazali Pani Agacie

Fisz  –  Prezydent  Miasta  Chełm  oraz  Panu  Zygmuntowi  Gardzińskiemu  –

Przewodniczącemu  RM  Betlejemskie  Światełko  Pokoju,  którego  źródłem  jest  miejsce

narodzin Jezusa. Wędrowało do nas z Austrii, a odebrane zostało od słowackich skautów.

Harcerze  złożyli  tego,  aby  Betlejemskie  Światełko  Pokoju  świeciło  wszystkim

mieszkańcom Chełma każdego dnia  Nowego Roku i  na  wszystkich  drogach.  Ponadto

życzyli, aby umacniało w nas miłość i nadzieję, krzewiło i rozniecało uniwersalne wartości:

prawdę, wzajemne zrozumienie, braterstwo, przyjaźń. 

Następnie wspólnie odśpiewano kolędę „Lulaj, że Jezuniu”.

P u n k t  2

Złożenie ślubowania przez  radnych

 

Pan Zygmunt Gardziński – Przewodniczący RM 

Poinformował,  że  Komisarz  Wyborczy  w Chełmie  postanowieniem  z  dnia

02 grudnia br. stwierdził wygaśnięcie mandatu radnej Rady Miasta Chełm w okręgu nr 3

Pani  Agaty  Fisz  z  listy  Nr 19  Komitetu  Wyborczego Wyborców Agaty  Fisz  Postaw na

Chełm w związku z wyborem na Prezydenta Miasta Chełm. Następnie postanowieniem

z dnia 8 grudnia br. postanowił o wstąpieniu w miejsce wybranej radnej kandydata z tej

samej listy w osobie Pana Andrzeja Adama Pieńkowskiego.

Komisarz  Wyborczy  w Chełmie  postanowieniem z  dnia  02 grudnia  br.  stwierdził

wygaśnięcie mandatu radnego Rady Miasta Chełm w okręgu nr 1 Pana Józefa Górnego

z listy Nr 1 Komitetu Wyborczego PSL w związku z pisemnym zrzeczeniem się mandatu.

Następnie  postanowieniem  z dnia  8  grudnia  br.  postanowił  o  wstąpieniu  w  miejsce

wybranego  radnego  kandydata  z  tej  samej  listy  w osobie  Pana  Sławomira  Stanisława

Niepogody.

Ponadto  Komisarz  Wyborczy  w Chełmie  postanowieniem  z  dnia  02 grudnia  br.

stwierdził  wygaśnięcie  mandatu  radnego  Rady  Miasta  Chełm  w okręgu  nr  1  Pana

Stanisława Mościckiego z listy Nr 19 Komitetu Wyborczego Wyborców Agaty Fisz Postaw
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na Chełm w związku z pisemnym zrzeczeniem się mandatu. Następnie postanowieniem

z dnia 8 grudnia br. postanowił o wstąpieniu w miejsce wybranego radnego kandydata z tej

samej listy w osobie Pani Ewy Beaty Suchań.

W związku z tym Pan Zygmunt Gardziński  – Przewodniczący RM poinformował, iż

zgodnie z art. 23a ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym radni,

którzy uzyskali mandat w czasie trwania kadencji składają ślubowanie na pierwszej sesji,

na której są obecni. Poinformował, iż ślubowanie radnych odbywa się w ten  sposób, że po

odczytaniu roty wywołani kolejno radni powstają i wypowiadają słowo ślubuję. Ślubowanie

może być złożone z dodaniem zdania: „Tak mi dopomóż Bóg”. 

 Pan Zygmunt Gardziński – Przewodniczący RM odczytał rotę ślubowania: 

"Wierny  Konstytucji  i  prawu  Rzeczypospolitej  Polskiej,  ślubuję  uroczyście

obowiązki  radnego  sprawować godnie,  rzetelnie  i  uczciwie,  mając  na  względzie

dobro mojej gminy i jej mieszkańców”

a  wywołani  kolejno  radni:  Ewa  Beata  Suchań,  Andrzej  Adam  Pieńkowski  i  Sławomir

Stanisław Niepogoda – po wyczytaniu nazwiska wstali i wypowiedzieli słowo “ślubuję”.

P u n k t  3

Przedstawienie porządku obrad
Zmian do proponowanego porządku obrad sesji nie zgłoszono.  W związku z tym

Pan  Zygmunt  Gardziński  -  Przewodniczący  Rady  odczytał  zaproponowany  porządek

obrad sesji i poddał pod głosowanie.

Rada Miasta jednomyślnie przy 23 głosach za przyjęła następujący porządek obrad:

1. Otwarcie III sesji. 

2. Złożenie ślubowania przez radnych.

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów Nr I/14 i Nr II/14 z poprzednich sesji.

5. Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Chełm  o  działaniach  podejmowanych  przez
Prezydenta Miasta od ostatniej sesji i z realizacji podjętych uchwał Rady Miasta.

6. Informacja  Przewodniczącego Rady Miasta Chełm o działaniach podejmowanych
przez Radę od ostatniej sesji

7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyboru  przewodniczego  Komisji  Oświaty,  Kultury

i Sportu Rady Miasta Chełm (Druk Nr 5). 

8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyboru  przewodniczego  Komisji  Rodziny,  Zdrowia
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i Ochrony Środowiska Rady Miasta Chełm (Druk Nr 6). 

9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyboru  przewodniczego  Komisji  Porządku

Publicznego i Inwentaryzacji Mienia Komunalnego Rady Miasta Chełm (Druk Nr 7). 

10.Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przewodniczego Komisji  Budżetu i Rozwoju

Gospodarczego Rady Miasta Chełm  (Druk Nr 8). 

11.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyboru  przewodniczego  Komisji  Rewizyjnej  Rady

Miasta Chełm (Druk Nr 9).

12.Podjęcie  uchwały w sprawie wyboru  członków Komisji  Oświaty,  Kultury i  Sportu

Rady Miasta Chełm (Druk Nr 10). 

13.Podjęcie uchwały w sprawie wyboru członków Komisji Rodziny, Zdrowia i Ochrony

Środowiska Rady Miasta Chełm  (Druk Nr 11). 

14.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyboru  członków  Komisji  Porządku  Publicznego

i Inwentaryzacji Mienia Komunalnego Rady Miasta Chełm  (Druk Nr 12). 

15.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyboru  członków  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju

Gospodarczego Rady Miasta Chełm (Druk Nr 13). 

16.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyboru  członków Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miasta

Chełm (Druk Nr 14). 

17.Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Chełm na rok 2014 (Druk Nr
15).

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej miasta Chełm
(Druk Nr 16) 

19.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  powołania  przedstawicieli  Rady  Miasta  Chełm  do
udziału w pracach Rady Działalności Pożytku Publicznego Miasta Chełm (Druk Nr
2).

20.Podjęcie uchwały w sprawie delegowania radnych w skład Komisji Bezpieczeństwa
i Porządku Miasta Chełm na kadencję 2013 – 2015 (Druk Nr 4).

21.Ocena stanu zdrowia ludności zamieszkałej na terenie miasta Chełm za 2013 rok.

22.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Miejskiego  Programu  Profilaktyki
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Chełmie na rok 2015 (Druk Nr 1).

23.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia
międzygminnego w sprawie  realizacji  zadań w zakresie opieki  nad bezdomnymi
zwierzętami (Druk Nr 3).

24.Podjęcie  uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta Chełm
(Druk Nr 17)

25. Interpelacje i zapytania. 

26. Udzielenie odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania.   

27.Zamknięcie obrad.
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P u n k t  4

Przyjęcie protokółu nr I/14 i II/14 z poprzednich sesji .

Przewodniczący Rady poinformował, że protokóły nr I/14 i II/14 z sesji znajdowały

się do wglądu w Referacie Biura Rady Miasta. Stwierdził,  że jeżeli  nie usłyszy głosów

sprzeciwu ze strony radnych to uzna, że w/w protokoły zostały przyjęte przez Radę.

Radni nie zgłosili sprzeciwu, w związku z tym Przewodniczący Rady stwierdził, że

protokoły nr I/14 i II/14 z sesji Rady Miasta Chełm zostały przyjęte.

P u n k t  5

Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Chełm  o  działaniach  podejmowanych  przez

Prezydenta Miasta od ostatniej sesji i     z     realizacji podjętych uchwał Rady Miasta

Pani Agata Fisz – Prezydent Miasta Chełm 

Przedstawiła sprawozdanie o działaniach podejmowanych przez Prezydenta Miasta

od  ostatniej  sesji  i  z  realizacji  podjętych  uchwał  Rady  Miasta  (treść  przedstawionego

sprawozdania w załączeniu do protokółu).

P u n k t  6
Informacja  Przewodniczącego  Rady Miasta  Chełm o działaniach  podejmowanych

przez Radę od ostatniej sesji

Informację  przedstawił  Pan Zygmunt  Gardziński  –  Przewodniczący Rady Miasta

(treść przedstawionej informacji w załączeniu do protokółu).

P u n k t  7

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyboru  przewodniczego  Komisji  Oświaty,  Kultury

i Sportu Rady Miasta Chełm (Druk Nr 5). 

Projekt  uchwały w tej  sprawie  radni  otrzymali  wraz  z zawiadomieniem na sesję

Rady Miasta Chełm.

Pani Ryszarda Mardoń – Radna RM

Zgłosiła kandydaturę radnej Pani Ewy Suchań na Przewodniczącą Komisji Oświaty,

Kultury i Sportu. 
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Innych  kandydatur  nie  zgłoszono.  Radna  Pani  Ewa  Suchań  wraziła  zgodę  na

kandydowanie na Przewodniczą Komisji Oświaty, Kultury i Sportu RM.

Uwag  i  wniosków  do  projektu  uchwały  nie  zgłoszono.  W  związku  z  tym  Pan

Zygmunt  Gardziński  -  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały,

zgodny z treścią zawartą w Druku Nr 5 po wpisaniu w § 1 nazwiska: Ewa Suchań.

Rada Miasta  większością  głosów przy 22 głosach za,  0  przeciw i  1  głosie

wstrzymującym się  podjęła uchwałę  w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji

Oświaty, Kultury i Sportu Rady Miasta Chełm.

U c h w a ł a Nr III/4/14

Rady Miasta Chełm

z dnia 17 grudnia 2014 r.

w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady Miasta

Chełm.

(treść podjętej uchwały w załączeniu)

P u n k t  8

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyboru  przewodniczego  Komisji  Rodziny,  Zdrowia

i Ochrony Środowiska Rady Miasta Chełm (Druk Nr 7). 

Projekt  uchwały w tej  sprawie  radni  otrzymali  wraz  z zawiadomieniem na sesję

Rady Miasta Chełm.

Pan Krzysztof Głaz – radny RM

Zgłosił  kandydaturę radnej Pani Joanny Lis na Przewodniczącą Komisji  Rodziny,

Zdrowia i Ochrony Środowiska Rady Miasta Chełm. 

Innych  kandydatur  nie  zgłoszono.  Radna  Pani  Joanna  Lis  wraziła  zgodę  na

kandydowanie na Przewodniczą Komisji Rodziny, Zdrowia i Ochrony Środowiska RM.

Uwag  i  wniosków  do  projektu  uchwały  nie  zgłoszono.  W  związku  z  tym  Pan

Zygmunt  Gardziński  -  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały,

zgodny z treścią zawartą w Druku Nr 6 po wpisaniu w § 1 nazwiska: Joanna Lis.
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Rada Miasta większością głosów przy 20 głosach za, 1 przeciw i 2 głosach

wstrzymujących się podjęła uchwałę w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji

Rodziny, Zdrowia i Ochrony Środowiska Rady Miasta Chełm.

U c h w a ł a Nr III/5/14

Rady Miasta Chełm

z dnia 17 grudnia 2010 r.

w  sprawie  wyboru  przewodniczącego  Komisji  Rodziny,  Zdrowia  i  Ochrony

Środowiska Rady Miasta Chełm.

(treść podjętej uchwały w załączeniu)

P u n k t  9

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przewodniczego Komisji Porządku Publicznego

i Inwentaryzacji Mienia Komunalnego Rady Miasta Chełm  (Druk Nr 7). 

Projekt  uchwały w tej  sprawie  radni  otrzymali  wraz  z zawiadomieniem na sesję

Rady Miasta Chełm.

Pan Zdzisław Szwed – Wiceprzewodniczący RM

Zgłosił kandydaturę radnego Mirosława Czecha.

Pan Mariusz Kowalczuk – Wiceprzewodniczący RM

Zgłosił kandydaturę radnego Pana Jerzego Jaworskiego.

Innych  kandydatur  nie  zgłoszono.  Radni  Pan  Mirosław  Czech  oraz  Pan  Jerzy

Jaworski  wrazili  zgodę  na  kandydowanie  na  Przewodniczącego  Komisji Porządku

Publicznego i Inwentaryzacji Mienia Komunalnego RM.

Za kandydaturą Pana Mirosława Czecha głosowało  – 16 radnych.

Za kandydaturą Pana Jerzego Jaworskiego głosowało – 5 radnych.

2 radnych wstrzymało się od głosowania.

Uwag  i  wniosków  do  projektu  uchwały  nie  zgłoszono.  W  związku  z  tym  Pan

Zygmunt  Gardziński  -  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały,

zgodny z treścią zawartą w Druku Nr 7 po wpisaniu w § 1 nazwiska: Mirosław Czech.
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Rada  Miasta  większością  głosów  przy 22  głosach  za,  0  głosów  przeciw

i 1 głosie wstrzymującym się podjęła uchwałę w sprawie wyboru przewodniczącego

Komisji Porządku Publicznego i Inwentaryzacji Mienia Komunalnego RM.

U c h w a ł a Nr III/6/14

Rady Miasta Chełm

z dnia 17 grudnia 2014 r.

w  sprawie  wyboru  przewodniczącego  Komisji  Porządku  Publicznego

i Inwentaryzacji Mienia Komunalnego Rady Miasta Chełm.

(treść podjętej uchwały w załączeniu)

P u n k t  10

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przewodniczego Komisji  Budżetu i  Rozwoju

Gospodarczego Rady Miasta Chełm  (Druk Nr 8). 

Projekt  uchwały w tej  sprawie  radni  otrzymali  wraz  z zawiadomieniem na sesję

Rady Miasta Chełm.

Pani  Ryszarda Mardoń – Radna RM

Zgłosiła kandydaturę radnego Pana Macieja Baranowskiego na Przewodniczącego

Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego.    

Innych kandydatur nie zgłoszono. Radny Pan Maciej Baranowski wraził zgodę na

kandydowanie na Przewodniczącego Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego RM.

Uwag  i  wniosków  do  projektu  uchwały  nie  zgłoszono.  W  związku  z  tym  Pan

Zygmunt  Gardziński  -  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały,

zgodny z treścią zawartą w Druku Nr 8 po wpisaniu w § 1 nazwiska: Maciej Baranowski.

Rada Miasta  większością  głosów przy 22 głosach za,  0  przeciw i  1  głosie

wstrzymującym się  podjęła uchwałę  w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego RM. 
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U c h w a ł a Nr III/7/14

Rady Miasta Chełm

z dnia 17 grudnia 2014 r.

w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji  Budżetu i Rozwoju Gospodarczego

Rady Miasta Chełm

(treść podjętej uchwały w załączeniu) 

P u n k t  11

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyboru  przewodniczego  Komisji  Rewizyjnej  Rady

Miasta Chełm (Druk Nr 9)

Projekt  uchwały w tej  sprawie  radni  otrzymali  wraz  z zawiadomieniem na sesję

Rady Miasta Chełm.

Pan Andrzej Głaz  – radny RM

Zgłosił kandydaturę radnego Pana Artura Juszczaka na Przewodniczącego Komisji

Rewizyjnej Rady Miasta Chełm. 

Innych kandydatur nie zgłoszono. Radny Pan Maciej Baranowski wraził zgodę na

kandydowanie na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej RM.

Uwag  i  wniosków  do  projektu  uchwały  nie  zgłoszono.  W  związku  z  tym  Pan

Zygmunt  Gardziński  -  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały,

zgodny z treścią zawartą w Druku Nr 9 po wpisaniu w § 1 nazwiska: Artur Juszczak .

Rada Miasta  większością  głosów przy 22 głosach za,  0  przeciw i  1  głosie

wstrzymującym się, podjęła uchwałę w sprawie  wyboru przewodniczącego Komisji

Rewizyjnej RM.

U c h w a ł a Nr III/8/14

Rady Miasta Chełm

z dnia 17 grudnia 2014 r.

w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Chełm.

(treść podjętej uchwały w załączeniu)
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P u n k t  12,13,14,15,16

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru członków Komisji Oświaty, Kultury i Sportu

Rady Miasta Chełm (Druk Nr 10). 

13.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyboru  członków  Komisji  Rodziny,  Zdrowia  i

Ochrony Środowiska Rady Miasta Chełm  (Druk Nr 11). 

14.Podjęcie  uchwały  w sprawie  wyboru członków Komisji  Porządku Publicznego

i     Inwentaryzacji Mienia Komunalnego Rady Miasta Chełm  (Druk Nr 12).

15.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyboru  członków  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju

Gospodarczego Rady Miasta Chełm (Druk Nr 13).

16.Podjęcie uchwały w sprawie wyboru członków Komisji Rewizyjnej Rady Miasta

Chełm (Druk Nr 14). 

         Projekty uchwał w tej sprawie radni otrzymali wraz z zawiadomieniem na sesję Rady

Miasta Chełm.

Pan Zygmunt Gardziński - Przewodniczący RM

Poinformował,  że  wolę  pracy  w  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Sportu  RM  wyrazili

następujący radni:

1. Białas Paweł

2. Dżaman Ryszard

3. Gardziński Zygmunt

4. Głaz Krzysztof

5. Grabczuk Dariusz

6. Kowalczuk Mariusz

7. Mardoń Ryszarda

8. Nowaczewska Elżbieta

9. Pieńkowski Andrzej

10.Sokół Małgorzata 

11.Wilkowski Eugeniusz

W/w radni wyrazili zgodę na pracę w Komisji Oświaty, Kultury i Sportu.

W związku z tym Pan Zygmunt Gardziński - Przewodniczący Rady zaproponował

aby zgłoszeni kandydaci na członków komisji zostali poddani pod głosowanie blokiem. 

Radni nie zgłosili  uwag do przedstawionej propozycji.  Następnie Przewodniczący

poddał pod głosowanie projekt uchwały,  zgodny z treścią zawartą w Druku Nr 10 oraz

wpisanymi w § 1 zgłoszonymi członkami komisji.
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Rada Miasta jednomyślnie  przy 23 głosach za,  podjęła  uchwałę  w sprawie

wyboru członków Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady Miasta Chełm 

U c h w a ł a Nr III/9/14

Rady Miasta Chełm

z dnia 17 grudnia 2014 r.

w sprawie wyboru członków Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady Miasta Chełm.

(treść podjętej uchwały w załączeniu)

Pan Zygmunt Gardziński - Przewodniczący RM

Poinformował,  że wolę pracy w Komisji  Rodziny,  Zdrowia i  Ochrony Środowiska

RM wyrazili następujący radni:

1) Białas Paweł

2) Dżaman Ryszard

3) Juszczak Artur

4) Kowalczuk Mariusz

5) Mirzwa Anna

6) Nowaczewska Elżbieta

7) Pieńkowski Andrzej

8) Suchań Ewa

W/w radni wyrazili zgodę na pracę w Komisji.

W związku z tym Pan Zygmunt Gardziński - Przewodniczący Rady zaproponował

aby zgłoszeni kandydaci na członków komisji zostali poddani pod głosowanie blokiem. 

Radni nie zgłosili  uwag do przedstawionej propozycji.  Następnie przewodniczący

poddał pod głosowanie projekt uchwały,  zgodny z treścią zawartą w Druku Nr 11 oraz

wpisanymi w § 1 zgłoszonymi członkami komisji.

Rada Miasta jednomyślnie  przy 22 głosach za,  podjęła  uchwałę  w sprawie

wyboru  członków  Komisji  Rodziny,  Zdrowia  i  Ochrony  Środowiska  Rady  Miasta

Chełm. 
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U c h w a ł a Nr III/10/14

Rady Miasta Chełm

z dnia 17 grudnia 2014 r.

w sprawie wyboru członków Komisji Rodziny, Zdrowia i Ochrony Środowiska Rady

Miasta Chełm.

(treść podjętej uchwały w załączeniu)

 

Pan Zygmunt Gardziński - Przewodniczący RM

Poinformował,  że  wolę  pracy  w  Komisji  Porządku  Publicznego  i  Inwentaryzacji

Mienia Komunalnego RM wyrazili następujący radni:

1) Baranowski Maciej

2) Bożeński Longin

3) Dżaman Ryszard

4) Głaz Krzysztof

5) Grabczuk Dariusz

6) Jaworski Jerzy

7) Juszczak Artur

8) Kowalczuk Mariusz

9) Malinowski Piotr

10)Mardoń Ryszarda

11)Mazurek Kazimierz

12)Niepogoda Sławomir

13)Suchań Ewa 

14)Szwed Zdzisław 

W/w radni wyrazili zgodę na pracę w Komisji.

W związku z tym Pan Zygmunt Gardziński - Przewodniczący Rady zaproponował

aby zgłoszeni kandydaci na członków komisji zostali poddani pod głosowanie blokiem. 

Radni nie zgłosili  uwag do przedstawionej propozycji.  Następnie przewodniczący

poddał pod głosowanie projekt uchwały,  zgodny z treścią zawartą w Druku Nr 12 oraz

wpisanymi w § 1 zgłoszonymi członkami komisji .
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Rada Miasta  jednomyślnie  przy 23  głosach  za  podjęła  uchwałę  w sprawie

wyboru  członków  Komisji  Porządku  Publicznego  i  Inwentaryzacji  Mienia

Komunalnego Rady Miasta Chełm. 

U c h w a ł a Nr III/11/14

Rady Miasta Chełm

z dnia 17 grudnia 2014 r.

w sprawie wyboru członków Komisji Porządku Publicznego i Inwentaryzacji Mienia

Komunalnego Rady Miasta Chełm.

(treść podjętej uchwały w załączeniu)

Pan Zygmunt Gardziński - Przewodniczący RM

Poinformował,  że wolę pracy w Komisji  Budżetu i  Rozwoju Gospodarczego RM

wyrazili następujący radni:

1) Białas Paweł

2) Dżaman Ryszard

3) Gardziński Zygmunt

4) Głaz Krzysztof

5) Grabczuk Dariusz 

6) Jaworski Jerzy

7) Juszczak Artur

8) Kowalczuk Mariusz

9) Malinowski Piotr

10)Mardoń Ryszarda

11)Mazurek Kazimierz 

12)Mirzwa Anna

13)Niepogoda Sławomir 

14)Pieńkowski Andrzej

15)Sokół Małgorzata

16)Szwed Zdzisław 

17)Wilkowski Eugeniusz

W/w radni wyrazili zgodę na pracę w Komisji.

W związku z tym Pan Zygmunt Gardziński - Przewodniczący Rady zaproponował

aby zgłoszeni kandydaci na członków komisji zostali poddani pod głosowanie blokiem. 
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Radni nie zgłosili  uwag do przedstawionej propozycji.  Następnie przewodniczący

poddał pod głosowanie projekt uchwały,  zgodny z treścią zawartą w Druku Nr 13 oraz

wpisanymi w § 1 zgłoszonymi członkami komisji .

Rada Miasta  jednomyślnie  przy 23  głosach  za  podjęła  uchwałę  w sprawie

wyboru członków Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miasta Chełm. 

U c h w a ł a Nr III/12/14

Rady Miasta Chełm

z dnia 17 grudnia 2014 r.

w  sprawie  wyboru  członków  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Gospodarczego  Rady

Miasta Chełm.

(treść podjętej uchwały w załączeniu)

Pan Zygmunt Gardziński - Przewodniczący RM

Poinformował,  że zgodnie z art.18a ust.  2  w skład Komisji  Rewizyjnej  wchodzą

radni, w tym przedstawiciele wszystkich klubów, z wyjątkiem radnych pełniących funkcje,

o których mowa w art.19 ust.1. 

Wolę pracy w Komisji Rewizyjnej RM wyrazili następujący radni:

1) Bożeński Longin

2) Lis Joanna

3) Malinowski Piotr

4) Mazurek Kazimierz 

W/w radni wyrazili zgodę na pracę w Komisji.

W związku z tym Pan Zygmunt Gardziński - Przewodniczący Rady zaproponował

aby zgłoszeni  kandydaci  na członków komisji  zostali  poddani  pod głosowanie blokiem.

Radni nie zgłosili uwag do przedstawionej propozycji. Następnie przewodniczący poddał

pod głosowanie projekt uchwały, zgodny z treścią zawartą w Druku Nr 14 oraz wpisanymi

w § 1 zgłoszonymi członkami komisji.

Rada Miasta  jednomyślnie  przy 23  głosach  za  podjęła  uchwałę  w sprawie

wyboru członków Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Chełm. 
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U c h w a ł a Nr III/13/14

Rady Miasta Chełm

z dnia 17 grudnia 2014 r.

w sprawie wyboru członków Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Chełm.

(treść podjętej uchwały w załączeniu)

P u n k t  17

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Chełm na 2010 r. (Druk Nr 24).

Projekt uchwały w powyższej sprawie radni otrzymali wraz z materiałami na sesję

RM.

Pani Barbara Rozwałka – Skarbnik Miasta Chełm

W imieniu Prezydenta Miasta Chełm przedstawiła  szczegółowe uzasadnienie do

przedmiotowego projektu uchwały.  Poinformowała,  że na zmianę wysokości  dochodów

i wydatków określonych w projekcie uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Chełm na

rok 2014, wpływ mają między innymi:

1. Decyzje Ministra Finansów, na podstawie których dokonuje się zwiększenia subwencji
ogólnej w dziale  758 „Różne rozliczenia”  o kwotę  99 708,00 zł, z przeznaczeniem na
dofinansowanie  kosztów  związanych  z  wypłatą  odpraw  dla  nauczycieli  zwalnianych
w  trybie  art.  20KN  oraz  nauczycieli  przechodzących  na  emeryturę,  dofinansowanie
wyposażenia  w  sprzęt  szkolny  i  pomoce  dydaktyczne  pomieszczeń  do  nauki  dzieci
6-cio letnich w dziale 801 „Oświata i wychowanie”.
2. Zwiększenie dochodów i wydatków:
-   w  dziale  852  „Pomoc  społeczna”  o  kwotę  2  000,00  zł,  z  przeznaczeniem  na
wynagrodzenia dla pracowników Chełmskiego Centrum Pomocy Dziecku i Rodzinie, 
-  w  dziale  853  „Pozostałe  zadania  w  zakresie  polityki  społecznej” o  kwotę
1  349,08  zł,  z  przeznaczeniem  na  promocję  i  ewaluację  programu  pn.  „Aktywny
samorząd”,
-  w  dziale  900  „Gospodarka  i  ochrona  środowiska”  o  kwotę  5  879,56  zł,
z przeznaczeniem na realizację zadań w ramach inicjatywy lokalnej.
3. Zmniejszenie dochodów i wydatków, w celu urealnienia planu projektów:
-  w  dziale  720  „Informatyka” o  kwotę  4  000,00  zł,  projekt  pn.  „Przeciwdziałanie
wykluczeniu cyfrowemu w województwie lubelskim – edycja III”,
-  w  dziale  852  „Pomoc  społeczna”  o  kwotę  69  014,03  zł,  projekty  pn.  „By  pomóc
rodzinie”, „Razem wśród ludzi” i „CIS szansą na zmiany!”.
4. Przesunięcie dochodów z działu 801 „Oświata i wychowanie” na kwotę 3,12 zł, do
działu 853 „Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej” oraz wydatków w dziale
801 „Oświata i  wychowanie” na kwotę  4 567,53 zł,  z przeznaczeniem na realizację
projektu pn. „Wykształcony, wyćwiczony, więc z pewnością zatrudniony”.
5. Przesunięcia w dochodach i wydatkach w dziale 852 „ Pomoc społeczna” na kwotę
2 818,42 zł,   w celu realizacji  projektów pn. „CIS szansą na zmiany!”  i  „Razem wśród
ludzi”.
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6. Przesunięcia wydatków między działami klasyfikacji budżetowej:
a) zmniejsza się:
- w dziale 801 „Oświata i wychowanie” o kwotę 130 789,00 zł,
- w dziale 851 „Ochrona zdrowia” o kwotę 3 386,14 zł,
- w dziale 854 „Edukacyjna opieka wychowawcza” o kwotę 28 030,00 zł,
- w dziale 926 „Kultura fizyczna” o kwotę 3 272,10 zł,
b) zwiększa się:
-  w dziale  750 „Administracja publiczna” o kwotę  3 272,10 zł,  z przeznaczeniem na
funkcjonowanie Chełmskiego Ośrodka Informacji Turystycznej,
- w dziale  801 „Oświata i wychowanie” o kwotę  34 455,00 zł, z przeznaczeniem na
wynagrodzenia  wraz  z  pochodnymi  dla  pracowników  jednostek  oświatowo  –
wychowawczych oraz odpis na ZFŚS,
-  w  dziale  852  „Pomoc  społeczna”  o  kwotę  3  386,14  zł, z  przeznaczeniem  na
wynagrodzenia pracowników Chełmskiego Centrum Pomocy Dziecku i Rodzinie,
-  w  dziale  854  „Edukacyjna  opieka  wychowawcza” o  kwotę  124  364,00  zł,
z  przeznaczeniem  na  wynagrodzenia  dla  pracowników  jednostek  oświatowo  –
wychowawczych oraz odpis na ZFŚS.
6. Przesunięcia wydatków między rozdziałami i paragrafami klasyfikacji budżetowej:
- w dziale  801 „Oświata i  wychowanie” o kwotę  20 000,00 zł, z przeznaczeniem na
zakup zmywarek,
-  w  dziale  852  „Pomoc  społeczna” o  kwotę  2  503,07  zł,  z  przeznaczeniem  na
wynagrodzenia dla pracowników Chełmskiego Centrum Pomocy Dziecku i Rodzinie, 
- w dziale 853 „Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej” o kwotę 100,00 zł,
z przeznaczeniem na promocję i ewaluację programu pn. „Aktywny samorząd”,
- w dziale  921 „Kultura i  ochrona dziedzictwa narodowego” o kwotę  81 000,00 zł,
z  przeznaczeniem  na  realizację  zadania  pn.  „Transgraniczne  Centrum  Edukacji
Ekonomiczno – Społecznej – dokończenie budowy Chełmskiej Biblioteki Publicznej”.
7.  Rozdysponowanie  rezerwy ogólnej w  dziale  758  „Różne rozliczenia” na  kwotę
35 000,00 zł, z przeznaczeniem na pokrycie kosztów wytworzenia i dostawy dokumentów
komunikacyjnych i oznaczeń na lata 2013-2016 w dziale 750 „Administracja publiczna”.

Radni  po przeprowadzonej  dyskusji  nie  zgłosili  uwag do przedstawionego

projektu uchwały. W związku z tym pan Zygmunt Gardziński Przewodniczący Rady

poddał pod głosowanie projekt uchwały zgodny z treścią zawartą w Druku Nr 15.

Rada Miasta większością głosów przy 16 głosach za, 0 przeciw i 6 głosach

wstrzymujących  (1  radny  nie  wziął  udziału  w  głosowaniu)  podjęła  uchwałę

w sprawie zmian w budżecie miasta Chełm na 2014 r. 

U c h w a ł a Nr III/14/14

Rady Miasta Chełm

z dnia 17 grudnia 2014 r.

w sprawie zmian w budżecie miasta Chełm na 2014 r. 

(treść podjętej uchwały w załączeniu)
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P u n k t  18

Podjęcie uchwały w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej miasta Chełm
(  Druk Nr     16)

Projekt uchwały w powyższej sprawie radni otrzymali wraz z materiałami na sesję

RM.

Pani Barbara Rozwałka – Skarbnik Miasta Chełm

W imieniu Prezydenta Miasta Chełm przedstawiła  szczegółowe uzasadnienie do

przedmiotowego  projektu  uchwały.  Poinformowała,  że  zmiany  wieloletniej  prognozy

finansowej wynikają głównie ze zmian dokonanych:

1) w budżecie 2014 r.,

2) w załączniku przedsięwzięć:
a) zwiększenie wydatków na zadania:
- pn. „Wytworzenie i dostawa dokumentów komunikacyjnych i oznaczeń na lata
2013/2016”,
b) zmniejszenie wydatków na zadania:
- pn. „CIS szansą na zmiany”,
- pn. „Przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowemu w województwie lubelskim - edycja III”,
- pn. „By pomóc rodzinie”,
- pn. „Razem wśród ludzi”,
c) przesunięcia w wydatkach na zadanie:
- pn. „Transgraniczne Centrum Edukacji Ekonomiczno - Społecznej - dokończenie budowy
Chełmskiej Biblioteki Publicznej”,
d) wydłużenie okresu realizacji przedsięwzięcia:
- pn. „Konserwacja kamer i urządzeń zasilających kamery oraz elementów systemu
monitoringu wizyjnego miasta”.

Wniosków  i  uwag  do  projektu  uchwały  nie  zgłoszono.  W  związku  z  tym  Pan

Zygmunt  Gardziński  -  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały

zgodny z treścią zawartą w Druku Nr 16.

Rada  Miasta  bezwzględną  większością  głosów  przy  16  głosach  za,

0 przeciwnych i 5 wstrzymujących się (2 radnych nie wzięło udziału w głosowaniu)

podjęła uchwałę w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej miasta Chełm.

U c h w a ł a  Nr III/15/14

Rady Miasta Chełm

z dnia 17 grudnia 2014 r.

w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej miasta Chełm

(treść podjętej uchwały w załączeniu)
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P u n k t  19

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  powołania  przedstawicieli  Rady  Miasta  Chełm  do
udziału w     pracach Rady Działalności Pożytku Publicznego Miasta Chełm (Druk Nr 2)

Projekt uchwały w powyższej sprawie radni otrzymali wraz z materiałami na i sesję

RM.

Pani Jolanta Gierasimiuk – Dyrektor Wydziału Spraw Społecznych UM

Przedstawiła  uzasadnienie do przedmiotowego projektu uchwały.  Poinformowała,

że zgodnie z art. 41e ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego

i o  wolontariacie  Prezydent  Miasta Chełm na wniosek organizacji  pozarządowych  oraz

podmiotów wymienionych w art.  3 ust.  3 ustawy,  prowadzących działalność na terenie

Chełma  może  utworzyć  ,,Radę  Działalności  Pożytku  Publicznego”  jako  organ

konsultacyjny i opiniodawczy.

W skład Rady wchodzi 10 członków, w tym:

1) 2 przedstawicieli Rady Miasta Chełm,

2) 3 przedstawicieli Prezydenta Miasta Chełm,

3) 5 przedstawicieli organizacji pozarządowych oraz podmiotów wymienionych w art. 3 ust.

3 ustawy.

W  dniu  05  listopada  2014r.  Stowarzyszenie  Ośrodek  Wspierania  Rodziny  w  Chełmie

złożyło  wniosek  o  powołanie  Rady  Działalności  Pożytku  Publicznego  Miasta  Chełm

wskazując przedstawicieli organizacji pozarządowych oraz pomiotów wymienionych w art.

3 ust. 3 w/w ustawy do udziału w pracach Rad. Zgodnie § 3 ust. 1 Uchwały Nr LVI/502/10

Rady Miasta Chełm z dnia 28 października 2010r. w sprawie określenia organizacji i trybu

działania Rady Działalności Pożytku Publicznego Miasta Chełm oraz trybu powoływania jej

członków, członków Rady, na dwuletnią kadencję powołuje i odwołuje Prezydent Miasta

Chełm w drodze zarządzenia z tym, że przedstawicieli Rady Miasta Chełm wskazuje Rada

w drodze uchwały. W związku z powyższym w celu powołania przedstawicieli Rady Miasta

Chełm  do  udziału  w  pracach  Rady  Działalności  Pożytku  Publicznego  Miasta  Chełm

konieczne jest podjęcie stosownej uchwały.

Pan Longin Bożeński – radny RM

Zgłosił kandydaturę radnego Pana Eugeniusza Wilkowskiego.

Pani Ryszarda Mardoń – radna RM

Zgłosiła kandydaturę radnego Pana Pawła Białasa.
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Innych kandydatów nie zgłoszono. Radni: Pan Eugeniusz Wilkowski i  Pan Paweł

Białas wyrazili zgodę na kandydowanie do Rady Działalności Pożytku Publicznego Miasta.

Uwag  i  wniosków  do  projektu  uchwały  nie  zgłoszono.  W  związku  z  tym  Pan

Zygmunt  Gardziński  -  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały,

zgodny z treścią  zawartą w Druku Nr 2 ze wskazaniem radnych Pana Pawła Białasa

i Pana  Eugeniusza  Wilkowskiego  do  składu Rady  Działalności  Pożytku  Publicznego

Miasta Chełm.

Rada Miasta jednomyślnie przy 21 głosach za (2 radnych nie wzięło udziału w

głosowaniu)  podjęła  uchwałę  w  sprawie  powołania  przedstawicieli  Rady  Miasta

Chełm do udziału w pracach Rady Działalności Pożytku Publicznego Miasta Chełm.

U c h w a ł a  Nr III/16/14

Rady Miasta Chełm

z dnia 17 grudnia 2014 r.

w sprawie powołania przedstawicieli Rady Miasta Chełm do udziału w pracach Rady
Działalności Pożytku Publicznego Miasta Chełm

(treść podjętej uchwały w załączeniu) 

P u n k t  20

Podjęcie uchwały w sprawie delegowania radnych w skład Komisji Bezpieczeństwa

i     Porządku Miasta Chełm na kadencję 2013 – 2015 (Druk Nr 4)

Projekt uchwały w powyższej sprawie radni otrzymali wraz z materiałami na i sesję

RM.

Pan Waldemar Korcz – inspektor Wydziału Zarządzania Kryzysowego UM

Przedstawił uzasadnienie do przedmiotowego projektu uchwały. Poinformował, że

Komisja Bezpieczeństwa i Porządku w Chełmie została utworzona w celu realizacji zadań

Prezydenta  Miasta  Chełm  w  zakresie  zwierzchnictwa  nad  powiatowymi  służbami,

inspekcjami  i  strażami  oraz  zadań  określonych  w  ustawach  w  zakresie  porządku

publicznego i bezpieczeństwa obywateli, w oparciu o postanowienia art. 38 a ust. 5 oraz

art. 92 ust.1 pkt 1 i ust. 2 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym.

W skład Komisji wchodzą:
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1. Prezydent jako przewodniczący Komisji,

2. Dwóch radnych delegowanych przez Radę,

3.  Trzy  osoby  powołane  przez  Prezydenta  spośród  osób  wyróżniających  się  wiedzą

o problemach będących przedmiotem prac Komisji oraz cieszących się wśród miejscowej

społeczności osobistym autorytetem i zaufaniem publicznym,

4. Dwóch przedstawicieli delegowanych przez Komendanta Miejskiego Policji,

5. Prokurator wskazany przez właściwego Prokuratora Okręgowego,

6. Prezydent może powołać do udziału w pracach Komisji funkcjonariuszy i pracowników

innych niż Policja powiatowych /miejskich/, służb, inspekcji i straży wykonujących zadania

z zakresu porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli na terenie miasta.

W związku z rozpoczęciem nowej kadencji Rady Miasta zasadnym jest wskazanie dwóch

radnych obecnej kadencji.

Pan Krzysztof Głaz – radny RM

Zgłosił kandydaturę radnego Pana Sławomira Niepogody. 

Pan Mariusz Kowalczuk – radny RM

Zgłosił kandydaturę radnego Pana Jerzego Jaworskiego.

Innych  kandydatów  nie  zgłoszono.  Radni  Pan  Jerzy  Jaworski  i  Pan  Sławomir

Niepogoda wyrazili zgodę na kandydowanie w skład Komisji Bezpieczeństwa i Porządku

Miasta Chełm na kadencję 2013 – 2015 

Uwag  i  wniosków  do  projektu  uchwały  nie  zgłoszono.  W  związku  z  tym  Pan

Zygmunt  Gardziński  -  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały,

zgodny  z  treścią  zawartą  w  Druku  Nr  4  ze  wskazaniem  radnych  Pana  Jerzego

Jaworskiego i Pana Sławomira Niepogody do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku

Miasta Chełm na kadencję 2013 – 2015 

Rada Miasta większością głosów przy 13 głosach za, 1 przeciw i 8 głosach

wstrzymujących  się  podjęła  uchwałę  w  sprawie  powołania  przedstawicieli  Rady

Miasta  Chełm  do  udziału  w pracach  Komisji  Bezpieczeństwa  i Porządku  Miasta

Chełm na kadencję 2013 – 2015.
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U c h w a ł a  Nr III/17/14

Rady Miasta Chełm

z dnia 17 grudnia 2014 r.

w sprawie delegowania radnych w skład Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Miasta

Chełm na kadencję 2013 – 2015

(treść podjętej uchwały w załączeniu) 

P u n k t  21

Ocena stanu zdrowia ludności zamieszkałej na terenie miasta Chełm za 2013 rok

        Materiał w powyższej sprawie radni otrzymali wraz z materiałami na sesję RM.

Pani Jolanta Gierasimiuk – Dyrektor Wydz. Spraw Społecznych UM 

Omówiła ocenę stanu zdrowia ludności zamieszkałej na terenie miasta Chełm za

2013 rok. (treść przedstawionej oceny w  załączeniu do protokołu)

Pan Mariusz Kowalczuk – radny RM

Stwierdził, iż z oceny wynika, że udział osób po 60 roku życia zwiększa się. Miasto

Chełm  jest  na  minusie,  jeżeli  chodzi  o  saldo  migracji  oraz  przyrost  naturalny.  Lublin

i Zamość nie mają takich problemów. 

Jeżeli chodzi o stan zdrowia dzieci i młodzieży do 18 roku życia to z oceny wynika,

że jest duża zachorowalność w zakresie zniekształcenia kręgosłupa. Należy zastanowić

się  co  z tym  faktem  zrobić.  Może  warto  byłoby  zastanowić  się  nad  wprowadzeniem

jakiegoś programu zdrowotnego. 

Stwierdził,  iż  cieszy  fakt  realizowania  przez  MSP  ZOZ  programu  w  zakresie

profilaktyki wykrywania gruźlicy i raka płuc.

W przedstawionym materiale według niego brakuje wniosków z analiz.

Pani Joanna Lis – radna RM

Poinformowała, iż szkoły chełmskie należą do szkół promujących zdrowie. Jest jej

wiadomo, że przez wiele lat prowadzony był program, który miał na celu wykrywanie wad

postawy u dzieci.

Pani Jolanta Gierasimiuk – Dyrektor Wydz. Spraw Społecznych UM 

Wyjaśniła,  iż  jeżeli  chodzi  o  wady postawy u  dzieci,  to  co  roku  ogłaszany jest

konkurs dla organizacji pozarządowych w zakresie promocji i ochrony zdrowia. Każdego

roku  Towarzystwo  Krzewienia  Kultury  Fizycznej  otrzymuje  środki  na  prowadzenie
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w grupach dzieci i młodzieży właśnie tego typu zajęć korekcyjnych.

Pani Anna Mirzwa – radna RM

Spytała, czy promocja zdrowia przedstawiana w tym materiale odbywa się również

drogą nowoczesną tzn. poprzez drogę elektroniczną, na facebooku, fanpejdżu?

Pani Małgorzata Sokół – radna RM

Stwierdziła, iż mówi się w tej chwili w całej Unii Europejskiej, że przychodzi czas na

„srebrną  gospodarkę”.  Faktycznie  starzeje  się  nam  społeczeństwo.  Każdy  samorząd

powinien być na to przygotowany. Należy pomyśleć o tym, aby np. przygotować kadry

poprzez  zastosowanie  w  szkołach  odpowiednich  kierunków  kształcenia.  „Srebrna

gospodarka” to też wszelkiego rodzaju usługi związane z opieką nad osobami starszymi

np. dowożenie jedzenia do domów, usługi pralnicze itp.

Pani Jolanta Gierasimiuk – Dyrektor Wydz. Spraw Społecznych UM 

Wyjaśniła, iż miasto na facebooku, fanpejdżu nie prowadzi promocji działań, które

są  realizowane  w  ramach  promocji  i  ochrony  zdrowia.  Natomiast  wszelkie  informacje

w tym  zakresie  są  umieszczone  na  stronie  internetowej  Miasta  Chełm,  w  zakładce

„Sprawy społeczne”. 

Jeżeli  chodzi  o usługi  opiekuńcze to  MOPR w Chełmie realizuje szeroki  zakres

usług,  w ramach których  dla  osób  niemogących  wykonywać  podstawowych  czynności

dowożone są posiłki do domów oraz realizowane inne usługi.

Ponadto  poinformowała,  iż  z  tego  co  jest  jej  wiadomo,  to  limity  jeżeli  chodzi

o kształcenie specjalizacyjne ustala Minister Zdrowia, które na kraj nie są zbyt wysokie.

Jednak jeżeli chodzi o województwo lubelskie, to kilkanaście pielęgniarek podjęło decyzję

o podnoszeniu swoich kwalifikacji w zakresie opieki geriatrycznej. 

Innych uwag i wniosków do przedstawionej oceny nie zgłoszono. W związku z tym

Pan Zygmunt Gardziński - Przewodniczący Rady stwierdził, że jeżeli nie usłyszy głosów

sprzeciwu  to  będzie  uważał,  iż  Rada  Miasta  przyjęła  ocenę  stanu  zdrowia  ludności

zamieszkałej na terenie miasta Chełm za 2013 rok.

Głosów sprzeciwu nie było.

 

Rada Miasta przyjęła  ocenę stanu zdrowia ludności zamieszkałej na terenie

miasta Chełm za 2013 rok.
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P u n k t  22

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania

Problemów Alkoholowych w Chełmie na 2015 rok (Druk Nr 1)

Projekt uchwały w powyższej sprawie radni otrzymali wraz z materiałami na sesję

RM.

Pani Jolanta Gierasimiuk – Dyrektor Wydz. Spraw Społecznych UM Chełm

W imieniu Prezydenta Miasta Chełm przedstawiła  szczegółowe uzasadnienie do

przedmiotowego  projektu  uchwały.   Poinformowała,  iż  ustawa  z  dnia  26  października

1982r.  o  wychowaniu  w  trzeźwości  i  przeciwdziałaniu  alkoholizmowi  w  art.  41  ust.1

stanowi że prowadzenie zadań związanych z profilaktyką i rozwiązywaniem problemów

alkoholowych oraz integracji społecznej osób uzależnionych od alkoholu należy do zadań

własnych gmin. W szczególności zadania te obejmują:

1)  zwiększenie  dostępności  pomocy  terapeutycznej  i  rehabilitacyjnej  dla  osób

uzależnionych od alkoholu;

2)  udzielanie  rodzinom,  w  których  występują  problemy  alkoholowe,  pomocy

psychospołecznej

i prawnej, a w szczególności ochrony przed przemocą w rodzinie;

3)  prowadzenie  profilaktycznej  działalności  informacyjnej  i  edukacyjnej  w  zakresie

rozwiązywania problemów alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii, w szczególności

dla  dzieci  i  młodzieży,  w  tym  prowadzenie  pozalekcyjnych  zajęć  sportowych,  a  także

działań  na  rzecz  dożywiania  dzieci  uczestniczących  w  pozalekcyjnych  programach

opiekuńczo-wychowawczych i socjoterapeutycznych;

4)  wspomaganie  działalności  instytucji,  stowarzyszeń  i  osób  fizycznych,  służącej

rozwiązywaniu problemów alkoholowych,

5) podejmowanie interwencji w związku z naruszeniem przepisów określonych w art. 131

i 15 ustawy oraz występowanie przed sądem w charakterze oskarżyciela publicznego;

6)  wspieranie  zatrudnienia  socjalnego  poprzez  organizowanie  i  finansowanie  centrów

integracji społecznej.

Realizacja w/w zadań jest prowadzona w postaci gminnego programu profilaktyki

i rozwiązywania  problemów  alkoholowych  uchwalanego  corocznie  przez  radę  gminy.

Miejski Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Chełmie na rok

2015 w części dotyczącej zadań do realizacji jest skonstruowany zgodnie z zaleceniami

NIK,  rekomendacjami  PARPA.  Zawiera  zarówno  przedsięwzięcia  wdrażane  w  latach

poprzednich jak i nowe inicjatywy, skierowane głównie do młodzieży, nauczycieli, rodziców
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Program  został  pozytywnie  zaopiniowany  przez  Miejską  Komisję  Rozwiązywania

Problemów Alkoholowych w Chełmie.

Pan Eugeniusz Wilkowski – radny RM

Stwierdził, iż już od bardzo dawna wiele zadań w tym zakresie podejmuje kościół

łaciński w tym również kościół chełmski. W prezentowanym materiale zabrakło korelacji

pomiędzy tym co jest podejmowane przez pion administracji samorządowej, organizacje

pozarządowe  z  tymi  przedsięwzięciami,  które  są  systematycznie  podejmowane  przez

stronę  kościelną.  To  nie  tylko  zwracanie  uwagi  na  sierpień  jako  miesiąc  dobrowolnej

zupełnej  abstynencji,  ale  jest  to  przez  cały  rok  praca  wychowawcza  i  formacyjna

prowadzona  przez  różne  ruchy  przykościelne  i  duszpasterskie.  Czy  tego  co  przynosi

wymierne efekty nie udałoby się w jakiejś mierze połączyć z przedstawionym programem?

Pani Anna Mirzwa – radny RM

Z przedstawionej informacji wynika, że jest to bardzo poważny problem społeczny

dotyczący  ok.  11  tys.  osób.  Poprzednie  programy  były  podobne  również  w  zakresie

realizowanych  zadań  jak  i  środków finansowych  przeznaczonych  na  ten  cel.  Czy  na

zadania ujęte w programie nie powinno być więcej pieniędzy? Proponuje przeprowadzenie

kampanii  społecznych w mediach społecznościowych,  z  których korzystają  przeważnie

dzieci i  młodzież. Poprzez takie ujęcie tematu ta grupa będzie mogła zapoznać się ze

skutkami nadużywania alkoholu.

Pan Sławomir Niepogoda – radny RM

Potwierdził,  iż  WORD w  Chełmie  jest  otwarty  na  wszelkie  działania  z  zakresu

profilaktyki i przeciwdziałania alkoholizmowi. W dniu 05.01.2015 r. Ośrodek planuje akcję

pierwszy dzień bezpieczeństwa ruchu drogowego. W dniu jutrzejszym zapadną wszelkie

uzgodnienia. Natomiast jeżeli władze miasta będą zainteresowane, to miasto jako partner

zostanie do tego działania wpisane.

Pani Jolanta Gierasimiuk – Dyrektor Wydz. Spraw Społecznych UM Chełm

Poinformowała,  iż  na  podstawie  sprawozdania  z  wykonania  programu  będzie

można ocenić jakość podejmowanych działań i efekty. Uważa, iż zaproponowane środki

na realizacje zadań programu powinny wystarczyć ponieważ nie wszystkie zadania udaje

się w ciągu roku zrealizować. Chodzi tutaj  głównie o konkursy, które są ogłaszane dla

organizacji  pozarządowych.  Nie  zawsze  jest  wystarczająca  ilość  chętnych  oraz  jakość

składanych ofert budzi zastrzeżenia. Są instytucje czy środowiska, które nie odpowiadają

na składane propozycje. Taka sytuacja miała miejsce w bieżącym roku, gdzie na ofertę
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przeprowadzenia  szkolenia  specjalistycznego  w  zakresie  wczesnego  wykrywania

problemu alkoholowego nie odpowiedzieli lekarze podstawowej opieki zdrowotnej oprócz

MSP ZOZ.

Należy  podkreślić,  iż  program  proponuje  bardzo  szeroki  katalog  zadań,  m.in.

kierowany  również  do  dzieci  i  młodzieży  realizowany  przez  wszystkich  partnerów

programu. Uważa, iż  również środowiska kościelne nie są wykluczone z tego programu.

Ponieważ bardzo często funkcjonują one jako organizacje pozarządowe więc mogą też

brać udział w ogłaszanych konkursach i realizować tego typu inicjatywy. 

 

Innych uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. W związku z tym Pan Zygmunt

Gardziński  -  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  zgodny

z treścią zawartą w Druku Nr 1.

Rada  Miasta  jednomyślnie  przy  23  głosach  za  podjęła  uchwałę  w  sprawie

Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych

w Chełmie na 2015 rok.

U c h w a ł a  Nr III/18/14

Rady Miasta Chełm

z dnia 17 grudnia 2014 r.

w  sprawie  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów

Alkoholowych w Chełmie na 2015 rok

(treść podjętej uchwały w załączeniu)

P u n k t  23

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia
międzygminnego  w  sprawie  realizacji  zadań  w zakresie  opieki  nad  bezdomnymi
zwierzętami (Druk Nr 3)

Projekt uchwały w powyższej sprawie radni otrzymali wraz z materiałami na sesję

RM.

Pan Józef Kendzierawski – Dyrektor Wydz. Infrastruktury Komunalnej UM

W  imieniu  Prezydenta  Miasta  Chełm przedstawił  szczegółowe  uzasadnienie  do

przedmiotowego projektu uchwały.  W związku z obowiązkami,  jakie  narzuca na gminy

ustawa o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, Burmistrz Miasta Włodawy, mając
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na uwadze bezpieczeństwo mieszkańców i zapewnienie ochrony bezdomnym zwierzętom,

zwrócił się z prośbą o zawarcie porozumienia dotyczącego przetrzymywania bezdomnych

psów  z  terenu  Miasta,  w  chełmskim  schronisku.  Ponieważ  Miasto  Włodawa  nie  ma

własnego schroniska, uznaje się za zasadne przystąpienie do wspólnej realizacji zadań

publicznych  w  zakresie  opieki  nad  bezdomnymi  zwierzętami  z  samorządem  Miasta

Włodawy.  Miasto Włodawa posiada podpisane porozumienie na powyższe zadanie do

31 grudnia  2014r.  W  związku  z  dobrze  układającą  się  współpracą  zasadnym  jest

podpisanie  porozumienia  międzygminnego  na  kolejne  trzy  lata.  Przedmiotowe

porozumienie  obowiązywać  będzie  od  dnia  1  stycznia  2015r.  Ponadto  Rada  Miejska

Włodawy podjęła uchwałę Nr LX/277/14 w dniu 31 października 2014r. w sprawie realizacji

zadań  w  zakresie  opieki  nad  bezdomnymi  zwierzętami  oraz  zaakceptowała  warunki

porozumienia min. jednorazowej dotacji w wysokości 4.000,00 zł jak również stawki 6,00 zł

za dzienny pobyt psa w Schronisku.

Po przeprowadzonej dyskusji uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. W związku

z tym Pan Zygmunt  Gardziński  -  Przewodniczący Rady poddał  pod głosowanie projekt

uchwały zgodny z treścią zawartą w Druku Nr 3.

Rada  Miasta  większością  głosów  przy  20  głosach  za,  0  przeciwnych

i 3 wstrzymujących się ) podjęła uchwałę  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie

porozumienia  międzygminnego w sprawie realizacji  zadań w zakresie  opieki  nad

bezdomnymi zwierzętami.

U c h w a ł a  Nr III/19/14

 Rady Miasta Chełm

z dnia 17 grudnia 2014 r.

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w sprawie

realizacji zadań w zakresie opieki nad bezdomnymi zwierzętami

(treść podjętej uchwały w załączeniu)
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P u n k t  24

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wynagrodzenia  Prezydenta  Miasta  Chełm
(Druk Nr     17)

Projekt uchwały w powyższej sprawie radni otrzymali wraz z materiałami na sesję

RM.

Pan Zygmunt Gardziński – Przewodniczący RM

Na  wstępie  zaproponował  korektę  w  podstawie  prawnej.  W  dwóch  ostatnich

linijkach projektu uchwały jest zapis „(Dz.U. z 2013 r. poz. 1050 z późn. zm.)”. W dniu

11.12.br.,  już  po  przekazaniu  projektów  uchwał,  został  ogłoszony  jednolity  tekst

rozporządzenia  Rady  Ministrów  z  dnia  18  marca  2009  r.  w  sprawie  wynagradzania

pracowników samorządowych. W związku z tym zapis powinien brzmieć „(Dz.U. z 2014 r.,

poz. 1786)”. Następnie zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku

o samorządzie  gminnym  i art.  8  ust.  2  ustawy  z  dnia  21  listopada  2008  roku

o pracownikach samorządowych  ustalenie wynagrodzenia Prezydenta Miasta należy do

wyłącznej  właściwości  Rady  Miasta.  Do  wynagrodzenia  Prezydenta  jako  pracownika

samorządowego  mają  zastosowanie  przepisy  ustawy  z  dnia  21  listopada  2008  roku

o pracownikach  samorządowych  oraz  przepisy  wykonawcze  do  tej  ustawy,

a w szczególności rozporządzenie Rady Ministrów z dnia 28 marca 2009 roku w sprawie

wynagradzania  pracowników  samorządowych.  Powołane  wyżej  rozporządzenie  w  §  6

stanowi, że prezydentowi miasta przysługuje dodatek specjalny w kwocie wynoszącej co

najmniej 20% i nieprzekraczającej 40% łącznie wynagrodzenia zasadniczego i  dodatku

funkcyjnego.  Ponadto  prezydentowi  miasta  przysługuje  dodatek  za  wieloletnią  pracę

wynikający wprost z art. 38 ust. 1 ustawy o pracownikach samorządowych. Art. 37 ust. 3

ustawy o pracownikach samorządowych  stanowi,  że wynagrodzenie  prezydenta  miasta

nie  może  przekroczyć  w  okresie  miesiąca  siedmiokrotności  kwoty  bazowej  określonej

w ustawie  budżetowej  dla  osób  zajmujących  kierownicze  stanowiska  państwowe  na

podstawie  przepisów ustawy  z  dnia  23  grudnia  1999  r.  o  kształtowaniu  wynagrodzeń

w państwowej  sferze  budżetowej  oraz  o  zmianie  niektórych  ustaw.  Przepisy  ustawy

budżetowej  na  2014  rok  określają  kwotę  bazową  w  wysokości  1.766,46  zł,  więc

maksymalne wynagrodzenie prezydenta miasta nie może przekroczyć kwoty 12.365,22 zł

tj. kwota bazowa 1.766,46 zł x 7 = 12.365,22 zł. Prezydentowi Miasta Chełm – Agacie Fisz

przysługuje dodatek za wieloletnią pracę, który od 1 października mechanicznie wzrasta

o 1% licząc od wynagrodzenia zasadniczego.
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Uwag  do  projektu  uchwały  nie  zgłoszono.  W  związku  z  tym  Pan  Zygmunt

Gardziński  -  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  zgodny

z treścią zawartą w Druku Nr 17.

Rada  Miasta  większością  głosów  przy  18  głosach  za,  0  przeciwnych

i 5 głosach wstrzymujących się podjęła uchwałę w sprawie ustalenia wynagrodzenia

Prezydenta Miasta Chełm.

U c h w a ł a  Nr III/20/14

 Rady Miasta Chełm

z dnia 17 grudnia 2014 r.

w sprawie ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta Chełm

(treść podjętej uchwały w załączeniu)

P u n k t  25

Interpelacje i zapytania

Pan Maciej Baranowski – radny RM

Rozważyć  możliwość  realizacji  w  roku 2015  budowy chodnika  przy ul.  Reja  od

numerów początkowych  do  ul.  ks.  Brzóski.  Mieszkańcy tej  ulicy  zgłosili  ten  temat  do

budżetu obywatelskiego, jednak nie uzyskał on większości głosów.

Pan Dariusz Grabczuk – radny RM

1. Jeżeli chodzi o stok narciarski to, czy długość trasy zjazdu będzie zwiększona?

2.  Prawdopodobnie wystąpiły trudności  z  dofinansowaniem wykonania trasy rowerowej

Polska Wschodnia. Radny chciałby dowiedzieć się coś więcej na ten temat.

3. Radny zgłaszał już wcześniej sprawę zainstalowania lustra przy ul. Żabiej. Do tej pory ta

sprawa nie  została wykonana. W związku z tym ponawia swoją interpelację.

4.  Dokonać  podcięcia  gałęzi  drzew przy  ul.  Reformackiej  przy  dojeździe  do  al.  Armii

Krajowej.

5.  Wyrównać  nawierzchnię  końcowej  części  ulicy  Ceramicznej,  gdzie  występują  duże

załamania w środkowej części jezdni.
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Pan Eugeniusz Wilkowski – radny RM 

„Wkrótce  będziemy  świadkami,  czy  nawet  uczestnikami  przekazania  do  użytku

niedokończonej  dotąd  części  Chełmskiej  Biblioteki.  Będzie  ona  mogła  robić  wrażenie.

I dobrze staje się, że wreszcie mieszkańcy Chełma i Ziemi Chełmskiej będą z niej mogli

korzystać, cieszyć się z przyjętych rozwiązań architektonicznych. To budująca strona tej

instytucji. Nie mogę jednak – przynajmniej z dwóch powodów – nie zwrócić uwagi na inny

aspekt pracy biblioteki.  Przed kilku laty byliśmy świadkami rozdzierania szat z powodu

usunięcia  ze  zbiorów  biblioteki  jednego  z  nihilistycznych  pism,  zdecydowanie

uderzającego  w  sferę  wartości  łacińskich,  podobnie  narodowych.  Chcę  być  dobrze

zrozumianym,  zdecydowanie  jestem  przeciwny  niszczeniu  jakichkolwiek  druków.

Wszystkie stają się wyrazem naszych postaw. Bieg zdarzeń bibliotecznych ukazał, że inną

formą nieobecności - danego tytułu - może być niepodjęcie prenumeraty, zakupu. W ten

sposób – przez bibliotekę - potraktowane zostały dwa podstawowe tygodniki, wydawane

w Polsce,  a  mianowicie  „Niedziela”  i  „Gość  Niedzielny”.  Fakt  ten  przyjmijmy  za  znak

i usytuujmy go najpierw w przestrzeni antropologicznej. Trzeba wówczas przyjąć, że pisma

o  takim  charakterze,  czyli  przedkładające  ponadczasowy  system  wartości,  obronę

dziedzictwa  narodowego,  bibliotece  chełmskiej  są  zbędne,  niepotrzebne.  Jest  to  –

delikatnie rzecz ujmując - smutna konstatacja, pojawiająca się w formie antytezy i tych

znaków, którym – przed kilkoma dniami - dano wyraz i na tej sali.

Ponadto,  wymieniane  tygodniki  mają  wkładki  „Dodatek  Lubelski”,  w  których  to

często pojawiają się chełmianie, czyli treści dotyczące naszej społeczności lokalnej. Jeżeli

Chełm ciągle ma aspiracje akademickie, choć w ostatnich kilku latach mocno przyćmione,

to biblioteka powinna oferować studentom podstawową literaturę. Ta sama uwaga odnosi

się  wobec  badaczy  tej  społeczności.  W  obszarach  życia  kulturalnego,  podobnie

akademickiego, powinny obowiązywać pewne standardy. Jednym z nich jest dostępność

do podstawowej  literatury.  Póki  co,  tego standardu chełmskiej  bibliotece nie  udało się

skonkretyzować.  Innych  wątków,  z  zaistniałego  stanu  rzeczy,  nie  będę  podejmował.

Bardzo proszę, aby powyższe nie było sytuowane w opozycji do kogokolwiek, a jedynie

w trosce  o  wydolne  funkcjonowanie  struktury,  jaką  pozostaje  biblioteka.  Pojawi  się

stosowny czas, aby zapytać np. o możliwość podniesienia płac pracownikom biblioteki,

jest  to  realny  problem,  ale  to  przy  innej  okazji.  Pani  prezydent,  wyrażam  głębokie

przekonanie,  że  od  1 stycznia  nowego  roku  stan  ten  ulegnie  zmianie,  że  czytelników

chełmskiej  biblioteki  będzie  cieszył  nie  tylko  wystrój  architektoniczny,  ale  zawartości
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zbiorów, wszak zasadniczymi nośnikami wartości pozostają idee. Zakładam, że pojawią

się  również  i  te  pozycje  książkowe,  wydawane  centralnie,  w  których  są  nawet  całe

rozdziały poświęcone naszej małej ojczyźnie, a których w chełmskich zbiorach nie ma.”

Pani Anna Mirzwa – radna RM

Wnioskuje o rozpatrzenie możliwości przyjmowania pensjonariuszy przywożonych

do Izby Wytrzeźwień od tyłu budynku a nie od ulicy.

Pan Zdzisław Szwed – Wiceprzewodniczący RM

1. Wnioskuje o ustawienie wiat na przystankach komunikacji miejskiej przy ul. Rejowieckiej

przy skrzyżowaniu z ul. Szpitalną oraz przy skrzyżowaniu z ul. Witosa.

2. Wiadomo jest, że będzie remontowany most na rzece Uherce. Pamięta, że ten most

5-6 lat temu był już remontowany. Może zrobić to raz a porządnie.

3. Dokonać przeglądu oświetlenia w mieście i  uzupełnić brakujące klosze,  szczególnie

w centrum miasta.

4. W związku z wybudowaniem ronda turbinowego przy al. I AWP poprosił o zastanowienie

się  nad  realizacją,  wcześniej  już  zgłaszanej  sprawy,  zmiany  organizacji  ruchu  na

skrzyżowaniu ulicy Siedleckiej i Partyzantów, chodzi o pierwszeństwo przejazdu.

5. Zlikwidować dwa ubytki w jezdni przy ul. Waśniewskiego.

6. Kiedy nastąpi zakończenie prac remontowych na rondzie Dmowskiego? Z tego co było

wiadomo prace miały zakończyć się do 5 grudnia br. Czy wykonawca będzie płacił kary

umowne?

Pani Joanna Lis – radna RM

Zamontować  próg  spowalniający  przy  ul.  Synów  Pułku  ze  względu  na

bezpieczeństwo  dzieci  idących  do  ZSO  Nr  7  z  osiedla  Gwarek  oraz  przypomniała

o realizacji interpelacji o umieszczeniu progu przy ul. Wirskiego 2.

Pan Longin Bożeński – radny RM

1. Dokończyć budowę chodnika po południowej  stronie ulicy Wołyńskiej  na odcinku od

ulicy Rolniczej do ul. Przemysłowej. Gdy był wykonywany remont generalny chodnika nie

udało się tego dokończyć. Wyremontowany chodnik w pewnym momencie urywa się i to

w takim  złym  miejscu,  gdzie  znajduje  się  skrzyżowanie  z  wjazdem  do  myjni  i  stacji

benzynowej.

2.  Ze względu na bardzo duże zagrożenie bezpieczeństwa w ruchu drogowym należy

zlikwidować zatokę przy przychodni lekarskiej dr Wojewody.  Wszelkie sprawy związane
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z nakłanianiem Policji do kontrolowania, organizacją ruchu, malowaniem pasów i inne, nie

dały  oczekiwanych  rezultatów.  Natomiast  dr  Wojewoda  ma  bardzo  dużo  miejsca  na

terenie  swojej  posesji  z  urządzonymi  miejscami  parkingowymi.  Nie  ma  tygodnia  bez

zdarzenia potencjalnie niebezpiecznego a kwartału bez poważnego wypadku drogowego.

3. Na nowo wyremontowanym odcinku ulicy 11 Listopada przy przejściu pieszym do apteki

po obu stronach są bardzo blisko zlokalizowane miejsca postojowe. Jeżeli parkują większe

samochody,  to  pieszy  jest  całkowicie  zasłonięty  dla  jadących  pojazdów,  zwłaszcza

w kierunku Cementowni. 

Pan i Elżbieta Nowaczewska – radna RM

1. Popiera sprawę zgłoszoną przez radnego L.Bożeńskiego a dotyczącą bezpieczeństwa

na przejściu dla pieszych przy ul. 11 Listopada. Radna prosi o zbadanie tej sytuacji, czy

korzystający z parkingów właściwie z niego korzystają 

2. Mimo składanych wniosków do projektów budżetów lat poprzednich nie zrealizowano

postulatów  mieszkańców  osiedla  Dyrekcja  Górna  dotyczących  właściwego  połączenia

odcinka ulicy Żwirki i Wigury z ul. Bydgoską.

3. Ustawić kosze na śmieci przy ul. Wiejskiej i Bydgoskiej.

Pan Mirosław Czech – radny RM

Poinformował, iż mieszkańcy Osiedla „Słoneczne” zgłosili 11 wniosków w zakresie

zadań inwestycyjnych i 4 inne. W dniu wczorajszym na zebraniu Rady Osiedla podczas

opiniowania  projektu  budżetu  na  2015  r.  Mieszkańcy  Osiedla  zadają  jedno  pytanie,

dlaczego żadne ze zgłoszonych zadań nie zostało ujęte w projekcie budżetu na 2015 r.?

Rada jeszcze w tym roku będzie uchwalała budżet na 2015 r. więc brak odpowiedzi na to

pytanie  bardzo  ograniczy  jednomyślność  w  kwestii  wydatkowania  środków

i funkcjonowania  miasta  na  przyszły  rok.  Radny  poprosił  o  odpowiedź  na  piśmie,  ale

w takim  terminie,  by  była  możliwość  zapoznania  się  z  wyjaśnieniami  przed  sesją

budżetową.

Pani Małgorzata Sokół – radna RM

1.  Stwierdziła,  iż  oświetlenie miasta jest  niewystarczające.  W związku z tym poprosiła

o dokonanie  przeglądu  wyłączonych  latarni,  głównie  przy  przejściach  dla  pieszych.

Tematem zawsze o tej porze jest to, że one się po prostu za wcześnie wyłączają a za

późno włączają. W związku z tym radna prosi o dokonanie korekty w tym zakresie.

2. Włączyć oświetlenie przy sklepie Biedronka i dworcu PKP przy al. Piłsudskiego.

3.  Nowo  wybudowany  parking  przy  ul.  11  Listopada  jest  wykonany  aż  do  samego

przejścia.  Zgodnie  z  przepisami  odległość  przejścia  od  parkingu  powinna  wynosić
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przynajmniej 5 m. W związku z tym sądzi, iż potrzebna jest korekta i oddalenie przejścia

od parkingu.

4.  Poruszyła  sprawę  targowiska  przy  al.  Piłsudskiego.  Zwróciła  się  z  prośbą

o przeprowadzenie dyskusji  na posiedzeniu Komisji  Budżetu i  Rozwoju Gospodarczego

RM ponieważ  to  targowisko  się  pomału  „zwija”.  Być  może należy  zastanowić  się  nad

kosztami funkcjonowania przedsiębiorców na tym targowisku.

5. Poprosiła o przedstawienie krótkiej informacji na temat powodów przesunięcia terminu

otwarcia ofert na budowę aquaparku.

Pan Piotr Malinowski – radny RM

Stwierdził, iż od lat MPEC przyzwyczaił mieszkańców do tego, że zmiany stawek

wprowadza z dniem 1 listopada. W tym roku nastąpiło to 1 grudnia. Jaki był powód takiej

zmiany?

Pan Mariusz Kowalczuk – Wiceprzewodniczący RM

W  swojej  interpelacji  wrócił  do  tematu  budowy  oświetlenia  w  rejonie  ulic

Pszenna/Metalowa. Było to zadanie ujęte w budżecie 2013 roku. Przetarg na wykonanie

tej  inwestycji  odbył  się.  Firma,  która  wygrała  przetarg  była  nierzetelna.  Z  uzyskanych

informacji  wynikało,  że procedura nadal  trwa,  że odbędzie się kolejny przetarg. Radny

chciałby dowiedzieć się co stało się z kwotą 115 tys. zł na budowę tego oświetlenia?

Radny poprosił o udzielenie odpowiedź na piśmie.

P u n k t  26

Udzielenie odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania

Pan Józef Górny – Zastępca Prezydenta Miasta Chełm

w sprawie budowy chodnika przy ul. Reja w 2015 r. (zgł. radny M.Baranowski)

Stwierdził,  iż  na  dzień  dzisiejszy  nie  może  złożyć  takiej  deklaracji,  że  gdyby

znalazły  się  środki  w  budżecie  2015  r.  to  zostanie  wykonana  budowa  chodnika  przy

ul. Reja. Niemniej jednak ta sprawa będzie wzięta pod uwagę w trakcie realizacji budżetu.

w sprawie stoku narciarskiego (zgł. radny D.Grabczuk)

W chwili obecnej trwają prace na stoku. W czasie prac budowlanych w tym roku
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dowożono nowe ilości ziemi, aby można było stok odpowiednio ukształtować i wydłużyć.

Zamiarem miasta a również zapewnień inwestora jest docelowe wybudowanie wyciągów

stacjonarnych.  Natomiast  każda  próba  wydłużenia  stoków  w  oparciu  o  wyciągi

bezpodporowe wymagałaby zamawiania nowych lin i urządzeń. Procedura wylesiania jest

procedurą administracyjną i w chwili obecnej jeszcze trwa. Jedno z postępowań toczące

się przed Generalną Dyrekcją Lasów Państwowych zostało już rozstrzygnięte na korzyść

miasta.  Natomiast  druga  część  sporu  znajdzie  swój  finał  w  Naczelnym  Sądzie

Administracyjnym. Z tych właśnie powodów w tym roku również stok może być otwarty

z użyciem urządzeń wyciągowych zastosowanych w ubiegłym roku

w sprawie trasy rowerowej Polski Wschodniej (zgł. radny D.Grabczuk)

Stwierdził,  iż  nie  ma  żadnych  kłopotów  z  dofinansowaniem  tej  inwestycji.  To

zadanie wykonują Marszałkowie 5 województw Polski Wschodniej. Samorządy są jedynie

partnerami  tego  projektu.  Wszystkie  dokumenty  łącznie  z  kosztorysem  inwestorskim,

studium  wykonalności  oraz  budżetem  tego  projektu  były  wykonywane  poza  miastem

Chełm. Miasto współpracowało jedynie przy ustaleniu trasy przebiegu przez Chełm. Udało

się uzyskać to, że ani jeden odcinek trasy rowerowej nie będzie odbywał się na zasadzie

wyrysowania linii na jezdniach. Będzie to ścieżka bezpieczna usytuowana poza pasami

jezdni. Odbyły się trzy przetargi. Dwa pierwsze opiewały na kwotę 3,5 mln zł, gdzie łączny

kosztorys inwestorski na terenie miasta wynosił 2,6 mln zł. Po pierwszym przetargu miasto

zostało  poproszone  o  unieważnienie  i  ogłoszenie  drugiego  przetargu.  Natomiast  przy

drugim przetargu ceny były bardzo podobne. Po głoszeniu trzeciego przetargu spłynęła

oferta na kwotę ok. 3 mln zł. Sądzi, iż zostanie skorygowany budżet tego przedsięwzięcia

ponieważ nie jest to tylko przypadek Chełma, że budowa pewnych odcinków trasy jest jak

gdyby niedoszacowana. Ma nadzieję, że zostanie podjęta decyzja o zwiększeniu budżetu

odcinka na terenie miasta i zadanie zostanie wykonane.

w sprawie ustawienia lustra przy ul. Żabiej (zgł. radny D.Grabczuk) 

Sprawa zostanie skierowana do rozpatrzenia przez Zarządu Dróg Miejskich.

w sprawie przycinki gałęzi przy ul. Reformackiej (zgł. radny D.Grabczuk) 

Sprawa zostanie skierowana do załatwienia przez Zarządu Dróg Miejskich.
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w sprawie wyrw w jezdni przy końcu ul. Ceramicznej (zgł. radny D.Grabczuk)

Sprawa zostanie skierowana do załatwienia przez Zarządu Dróg Miejskich.

w  sprawie  umieszczenia  wiat  przystankowych  przy  ul.  Rejowieckiej  (zgł.  radny
Z.Szwed)

Sprawa zostanie skierowana do rozpatrzenia przez Zarządu Dróg Miejskich.

w sprawie remontu mostu na rzece Uherce (zgł. radny Z.Szwed)

Wyjaśnił,  iż  most  na  rzece  Uherce  nigdy  nie  był  remontowany.  Były  tam

uzupełniane dylatacje. Natomiast gruntownego remontu mostu nie było. W tej chwili jest

taka  potrzeba  ponieważ  ruch  pojazdów  jest  bardzo  duży  a  tym  samym  znaczne

obciążenia. Plan jest  taki,  że miasto nie  chce całości  remontu finansować z własnych

środków, tylko co najmniej rezerwy subwencji ogólnej budżetu państwa w opcji 50 na 50%.

Jeżeli w przyszłym roku zostaną uruchomione środki w tej nowej perspektywie finansowej

i Rząd nie  zapomni  tym  razem o  miastach na  prawach  powiatu,  to  będzie  możliwość

złożenia wniosku w perspektywie 15 na 85% a nie 50 na 50%.

w sprawie uzupełnienia brakujących kloszy oświetleniowych (zgł. radny Z.Szwed)

Sprawa  zostanie  skierowana  do  załatwienia  przez  ZDM.  Poprosił  radnego

o uszczegółowienie miejsc wymiany lub uzupełnienia kloszy.

w sprawie zmiany organizacji ruchu przy ul. Partyzantów i ul. Siedleckiej (zgł. radny
Z.Szwed)

 Sprawa zostanie skierowana do załatwienia przez ZDM.

w  sprawie  wyrównania  ubytków  w  jezdni  przy  ul.  Waśniewskiego  (zgł.  radny
Z.Szwed)

Sprawa została już załatwiona.

w sprawie zakończenia remontu ronda Dmowskiego (zgł. radny Z.Szwed)

Poinformował,  iż  pierwotny  termin  zakończenia  prac  to  14  listopada br.  Jednak

zgodnie  z  prawem  zamówień  publicznych  w  specyfikacji  i  projekcie  umowy  a  potem

w umowie były przewidziane okoliczności, przy zaistnieniu których, niektóre postanowienia
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umowne mogą być w sposób istotny zmienione. Między innymi ze względu na warunki

atmosferyczne  dopuszczona  była  możliwość  zmiany  terminu  wykonania.  Wszyscy

pamiętają, że był taki okres opadów, gdzie w wykopach stała woda. Z tych też powodów

termin zakończenia był aneksowany z 14.11. do 05.12.2014 r. W tej chwili nie zachodzą

żadne okoliczności, aby przedłużyć termin umowy. Więc wszelkie zapisy dotyczące kar

umownych  obowiązują.  Natomiast  z  zaawansowania  prac  istnieje  szansa,  iż  w  tym

tygodniu roboty zostaną zakończone.

w sprawie zamontowania p  rogu spowalniającego przy ul. Synów Pułku  oraz przy ul.

Wirskiego 2 (zgł. radny J.Lis)

Jeżeli  chodzi  o  próg  przy  ul.  Synów  Pułku  sprawa  zostanie  skierowana  do

załatwienia  przez  ZDM.  Natomiast  z  tego  co  jest  wiadomo,  to  przy  ul.  Wirskiego  są

zamontowane aż dwa progi spowalniające.

w  sprawie  dokończenia  budowy  chodnika  przy  ul.  Wołyńskiej  (zgł.  radny

L.Bożeński)

Stwierdził, iż interpelacja będzie mogła być załatwiona w miarę znalezienia środków

w budżecie 2015 r. 

w sprawie likwidacji zatoki przy przychodni dr Wojewody (zgł. radny L.Bożeński)

Poinformował,  iż wówczas kiedy zatoka była wykonywana na pewno wzięto pod

uwagę  zasady  bezpieczeństwa  w  ruchu  drogowym.  Jednak  sprawa  ta  zostanie

skierowana  do  załatwienia  przez  ZDM  oraz  Komisję  Organizacji  Ruchu  Drogowego

a także Straż Miejską,  ponieważ chodzi  o właściwe oznakowanie tego miejsca,  a tych

którzy naruszają przepisy należy odpowiednio dyscyplinować. 

w sprawie bezpieczeństwa pieszych przy ul.  11  Listopada w pobliżu  apteki  (zgł.

radny L.Bożeński i radna E.Nowaczewska)

Należy zgodzić się z tym, że przebudowa ul. 11 Listopada zdecydowanie poprawiła

w  tym  miejscu  bezpieczeństwo  w  ruchu  drogowym.  Został  wygospodarowany  nowy

i bardzo  potrzebny  dodatkowy  pas  ruchu  naprzeciw  gmachu.  Ponadto  są  zaznaczone

wygodne i bezpieczne lewoskręty. Dodatkowo został zrealizowany postulat mieszkańców
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dotyczący braku miejsc parkingowych poprzez budowę dodatkowych zatok wzdłuż ulicy

11 Listopada. Jednak sprawa bezpieczeństwa pieszych we wskazanym miejscu zostanie

sprawdzona przez odpowiednie służby.

w  sprawie  wykonania  połączenia  ul.  Żwirki  i  Wigury  z  ul.  Bydgoską  dla  ruchu

pieszego (zgł. radna E.Nowaczewska)

Stwierdził, iż w tym miejscu jest dosyć wysoko, kończy się ulica i nie ma chodnika.

Więc w ramach bieżącego utrzymania należałoby dorobić schodki, albo wykonać pochyły

chodnik.

w sprawie braku koszy na śmieci przy ul. Wiejskiej (zgł. radna E.Nowaczewska)

Czynione  są  starania,  aby  kosze  na  śmieci  były  umieszczane  szczególnie

w przestrzeniach głównych ulic, gdzie są ciągi handlowe, usługowe, urzędy. Natomiast na

osiedlach mieszkaniowych są małe potrzeby koszy ulicznych a ponadto takie śmietniki są

bardzo często zapełniane odpadami z mieszkań.

w sprawie niedostatecznego oświetlenia miasta a szczególnie przejść dla pieszych

(zgł. radna M.Sokół)

Wyjaśnił, iż od kilku lat ze względów oszczędności budżetowych miasto prowadzi

racjonalizację zużycia energii na oświetlenie uliczne. Cały czas czynione są starania, aby

miejsca  przejść  dla  pieszych  oraz  w  pobliżu  szkół  były  doświetlone.  Natomiast,  kiedy

zmiana  długości  dnia  nie  jest  tak  gwałtowna  jak  obecnie,  miasto  stara  się  dwa  razy

w miesiącu takie korekty robić. Jednak takie zmiany kosztują ponieważ nie można tego

wykonać automatycznie.

w sprawie włączenia lamp przy sklepie Biedronka i dworcu PKP (zgł. radna M.Sokół)

Poinformował, iż jeżeli w tym miejscu są wyłączone lampy oświetleniowe zwrócił się

do Dyrektora Wydziału Infrastruktury Komunalnej UM o ich włączenie.

w sprawie braku rozwoju targowiska przy al. Piłsudskiego (zgł. radna M.Sokół)

Stwierdził, iż przychodzi taki czas, kiedy liczba ofert handlowych jest już tak duża,

że zaczyna brakować klientów. W pobliskich sklepach „Stokrotki”, „Gamy” czy „Biedronki”
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są ogromne stoiska z owocami i warzywami, co stwarza dużą konkurencję dla handlu na

targowiskach. Należy mieć nadzieję, że sami kupcy dostosują ofertę do klientów tak, aby

ich nie tracić. 

w sprawie   powodów przesunięcia terminu otwarcia ofert na budowę aquaparku (zgł.

radna M.Sokół)

Na tę interpelację udzielił  odpowiedzi  Pan Zbigniew Mazurek – Prezes Zarządu

Chełmskiego Parku Wodnego i Targowisk Miejskich Sp. z o.o. Poinformował,  iż powód

takiego stanu rzeczy wynika z faktu złożenia kilkuset pytań do oferty.  Należało na nie

odpowiedzieć, posiłkując się zarówno pomocą architektów jak i inwestora zastępczego.

Ostatnie  odpowiedzi  zostały  udzielone  8.12.br.  W  związku  z  licznymi  prośbami

potencjalnych wykonawców postanowiono wydłużyć termin składania ofert do 7.01.2015 r.

Pan Józef Górny Zastępca Prezydenta Miasta uzupełniając odpowiedź stwierdził, iż

prawo  zamówień  publicznych  tak  zostało  dostosowane,  żeby  przez  tzw.  dodatkowe

badania nie torpedować przetargu i w nieskończoność nie przedłużać terminu składania

ofert, to zamawiający ma obowiązek udzielenia odpowiedzi na pytania tylko wtedy, kiedy

pytanie  wpłynie  do  połowy  terminu  składania  ofert.  Ten  okres  między  ogłoszeniem

a składaniem ofert jest to ten czas rozmowy zamawiającego z wykonawcami. Wówczas

w obopulnym  interesie  leży,  aby   jakiekolwiek  wątpliwości  sobie  wyjaśnić.  Więc  warto

nawet kilkakrotnie przedłużać termin składania ofert, aby później na etapie realizacji nie

trzeba było podpisywać aneksów.

w  sprawie    zmiany  wysokości  stawek  wprowadzanych  przez  MPEC  (zgł.  radny

P.Malinowski)

Wyjaśnił,  iż  kwestie  cen  energii  elektrycznej,  gazu  czy  ciepła  są  regulowane

prawem energetycznym. W związku z tym MPEC chcąc dokonać korekty stawek musi tę

kalkulację przedstawić do Prezesa URE, który wydaje decyzję w tej sprawie. Następnie

stawki zostają podane do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Lubelskiego.

I dopiero  po  miesiącu  po  ukazaniu  się  w  tym  publikatorze  można  wprowadzać  nowe

stawki.
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Pan Mirosław Czech – radny RM

W kontekście odpowiedzi na interpelację przez Pana Zbigniewa Mazurka – Prezesa

Zarządu Chełmskiego Parku Wodnego i Targowisk Miejskich Sp. z o.o. spytał, czy jeżeli

było tak dużo pytań, to specyfikacja istotnych warunków zamówienia na aquapark została

przygotowana  w  taki  sposób,  że  było  wiele  pytań,  czy  jest  aż  tylu  potencjalnych

oferentów?

Pan Zbigniew Mazurek – Prezes Zarządu Chełmskiego Parku Wodnego i Targowisk
Miejskich Sp. z o.o

Stwierdził,  iż  nie  jest  to  budowa drogi  czy też jednego budynku,  to  jest  bardzo

skomplikowany obiekt porównywalny do budowy szpitala. Poinformował, iż do specyfikacji

było  ponad  500  pytań  a  głównie  dotyczyły  one  spraw  technicznych.  Ze  złożonymi

pytaniami  i udzielonymi  odpowiedziami  można  zapoznać  się  na  stronie  internetowej

aquaparkchelm.pl w zakładce BIP.

Pani Małgorzata Sokół – radna RM

W nawiązaniu do odpowiedzi w sprawie ronda Dmowskiego spytała, czy w związku

z tak złą pogodą i przedłużeniem terminu wykonania wykonawca będzie płacił odsetki?

Pan Krzysztof Tomasik – Dyrektor ZDM w Chełmie

Wyjaśnił, iż umowa na wykonanie była do 14.11.2014 r. Wykonawca złożył wniosek

o przedłużenie terminu do 20.12.2014 r., na co nie wyrażono zgody. Termin zakończenia

prac został przedłużony tylko do 05.12.2014 r. Od tego terminu są naliczane kary. Ponadto

wyjaśnił,  iż  w  momencie  rozpoczęcia  prac  budowlanych  na  rondzie,  czyli  w  miejscu

powstania  nowego  pierścienia,  został  zrobiony  wykop.  Przed  położeniem  pierwszej

warstwy odsączającej zostały wykonane badania, które stwierdziły, iż grunt rodzimy jest

trochę mniej stabilny niż założył projektant. W związku z tym została dokonana korekta

w projekcie  zwiększająca  konstrukcję  o  dodatkowe  15  cm  betonu.  Było  to  przyczyną

złożenia wniosku przez wykonawcę o przedłużenie terminu. Obliczono, że te dodatkowe

prace  mogą  skutkować  na  wydłużenie  terminu  do  05.12.2014  r.  W  chwili  obecnej

naliczona kara wynosi 8.300 zł. Prace powinny być zakończone do końca tego tygodnia.
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Pan Stanisław Mościcki – Zastępca Prezydenta Miasta

w sprawie niepodjęcia prenumeraty dwóch podstawowych tygodników „Niedziela”

i     „Gość Niedzielny” (zgł. radny E.Wilkowski)

Wyjaśnił, iż podziela troskę radnego o te tygodniki, ale oprócz nich wydawanych

jest jeszcze kilkaset różnych publikacji, które również nie znalazły się w zbiorach Biblioteki.

Niemniej  jednak ta  interpelacja  zostanie przekazana do Dyrektora  ChBP i  po  różnych

analizach jest duża szansa, że interpelacja zostanie załatwiona pozytywnie.

w  sprawie     możliwości     przyjmowania  pensjonariuszy  przywożonych  do  Izby

Wytrzeźwień     od tyłu     budynku     a nie od ulicy (zgł. radna A.Mirzwa)

Poinformował, iż nie ma takiej możliwości, aby pensjonariuszy  przyjmować od tyłu

budynku.  Ponadto  stwierdził,  iż  Ośrodek  Pomocy  Osobom  Uzależnionym  należałoby

przebudować ze względu na uwarunkowania. Jest to jednak inwestycja rzędu ok. 2 mln zł.

W  chwili  obecnej  jest  kilka  metrów  różnicy  poziomu  pomiędzy  zajeżdżaniem  od  tyłu

budynku a schodami od ulicy.

P u n k t  27

Zamknięcie obrad

Pan Zygmunt Gardziński – Przewodniczący RM poinformował, że 

1) grupa 5 radnych utworzyła Klub Radych PiS i wybrała na przewodniczącego tego Klubu

Pana Mirosława Czecha,

2)  grupa  8  radnych  utworzyła  Klub  Radnych  Postaw  Na  Chełm  i  wybrała  na

przewodniczącego  tego  Klubu  Panią  Ryszardę  Mardoń.  Wiceprzewodniczącym  został

radny Pan Maciej Baranowski.

3)  grupa 4 radnych  utworzyła  Klub  Radych  PSL i  wybrała  na  przewodniczącego tego

Klubu Pana Krzysztofa Głaza.

Następnie  Przewodniczący  Rady  stwierdził,  iż  porządek  został  wyczerpany  i  zamknął

obrady III sesji VII kadencji Rady Miasta Chełm.

       Przewodniczący Rady 

                                                                                      /-/   Zygmunt Gardziński  
Protokołowała :

/-/Grażyna Czwalińska
insp.Wydz.Org. i Nadz.                                                                                     
Ref.Biura RMCh
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